

有關申請2021至2022年度學生資助事宜

敬啟者：

在職家庭及學生資助事務處為在家庭經濟上有需要的學生提供「學校書簿津貼」、「上網費津貼」及「學生車船津貼」資助，申請辦法如下：

- (一) 家長可以於網上下載及遞交電子申請表格；
- (二) 無論家中有多少名在學子女，包括現時在幼稚園、小學或中學就讀，每一個家庭只填寫一份申請表；
- (三) 所填妥之表格毋須交回學校，而是直接寄回學生資助辦事處辦理；
- (四) 家長也可向學校、各民政事務處或學生資助辦事處索取申請表格。

如家長有任何查詢，可與本校黃霏嵐老師聯絡(本校電話:2476 2414)或致電2802 2345 與學生資助處尋求協助，或瀏覽網頁 <http://www.wfsfaa.gov.hk/sfo>。

此致
貴家長



校長劉強謹啟

二零二一年六月十六日

註：請於6月18日(星期五)或以前將回條交予班主任。

回 條



(通函 No : 089/2020)

敬覆者：

本人已知悉「有關申請2021至2022年度學生資助事宜」。

- * 已申請2021至2022年度資助計劃。
- * 擬申請2021至2022年度資助計劃，並欲索取申請表格。
- * 不擬申請有關計劃。

(*請 適用者)

此覆
錦田公立蒙養學校校長

學生姓名：_____ () 班級：_____

家長/監護人姓名：_____

家長/監護人簽署：_____

聯絡電話：_____

日期： 2021 年 6 月 _____ 日

註：請於6月18日(星期五)或以前將回條交予班主任。

Application for Household Financial Assistance Schemes 2021-2022

Dear Parents/Guardians,

According to the circular issued by the Working Family and Student Financial Assistance Agency (SFO), parents may apply for the School Textbook Assistance, Student Travel Subsidy, Cross-net Travel Subsidy and Internet Access Charges for their children in one application. The details are as below:

New Applications:

1. Parents may download and submit the electronic application form online;
2. Families with more than one child studying in either kindergarten, primary or secondary schools should submit one application only. Multiple applications from the same applicant will be voided and lead to delay in processing the application;
3. Mail the completed form to the Student Financial Office. Please **do not** return it to the school;
4. Parents may obtain the **application form** from the school, various District Offices or Student Financial Office.

Applicants who have any enquiries concerning the eligibility and application procedures may contact our teacher Ms. Wong Fei Lam (Tel: 2476 2414) or the SFO at 2802 2345, or browse the website <http://www.wfsfaa.gov.hk/sfo>. Thank you for your attention.

Yours sincerely



Mr. Lau Keung
Principal

* Please hand in the reply slip to the class teacher on or before 18th June, 2021 (Friday).



(No: 089/2020)

Reply slip

Dear Principal,

I have already read the details for the School Textbook Assistance, Student Travel Subsidy, Cross-net Travel Subsidy and Internet Access Charges of 2021-2022 school year and will act accordingly.

- * I have applied for the 2021-2022 Household Financial Assistance Schemes.
 - * I would like to apply for the 2021-2022 Household Financial Assistance Schemes and prefer to obtain an **application form** from the school.
 - * I will not apply for the 2021-2022 Household Financial Assistance Schemes.
- (* Please put a '✓' in the appropriate box.)

Student's name : _____ () Class : _____

Parent's / Guardian's name : _____

Parent's / Guardian's signature : _____

Contact Telephone Number: _____

Date : 2021 (Y) 6 (M) _____ (D)

* Please hand in the reply slip to the class teacher on or before 18th June, 2021 (Friday).